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Aan: Aanwezigen Ledenvergadering VBWTN 

Van: Annemieke Mulder 

Betreft: Verslag Ledenvergadering VBWTN 

 

Aanwezig: Wico Ankersmit (directeur), Petra van Oosterbosch (bestuurslid, 

Omgevingsdienst Achterhoek, Roelof Oost (bestuurslid, Utrechtse heuvelrug), 

Jack van ’t Ende (bestuurslid, Apeldoorn), Else Poortvliet (bestuurslid, Den Haag), 

mvr. J. Kleijwegt (bestuurslid, Utrecht), dhr. D.C.W. Bezemer (bestuurslid, 

Rotterdam) T. de Bruin(bestuurslid, Tilburg), Annemieke Mulder (verslag), dhr. N. 

van den Akker (de Fryske Marren), dhr. H.J.M. Arink, dhr. A. Barendsen (Leiden), 

dhr. R.B.P.M. Bauwens, dhr. P. van Beek (Noordoostpolder), dhr. H.S. Bekker (’s-

Hertogenbosch), dhr. B. Berendsen (’s-Hertogenbosch), dhr. G.A. Bijkerk 

(Sliedrecht), dhr. J. Bijma (Het Hogeland), dhr. P. Blokker (Utrecht), dhr. E. Bos 

(Apeldoorn), dhr. W. Bosse (Vijfheerenlanden), dhr. P. Braamhaar (Hengelo), 

dhr. A.J. Bremer, mvr. A. Brouwer (De Ronde Venen), dhr. L.J.M. Buijks 

(Nieuwkoop), mvr. K.G. de Bus-Knipscheer (Rotterdam), dhr. M.G. van Deelen 

(Omgevingsdienst Regio Arnhem), dhr. J.W.A. Denis (Eindhoven), dhr. T. Dijkstra 

(Pijnacker-Nootdorp), dhr. C.C. Dingemanse (Deventer), dhr. J.J. Doorn (Goeree-

Overflakkee), dhr. H.C.M. van Egmond, mvr. M.C. van Gemert (Omgevingsdienst 

Zuid-Holland Zuid), dhr. J. Gosselink (Tilburg), dhr. R.P. Guldemond 

(Omgevingsdienst de Vallei (OddV)), dhr. B.B.F. van Haaren (Tilburg), dhr. P. 

Harmsen (Omgevingsdienst IJmond), mvr. L. Van Hasselt (De Ronde Venen), dhr. 

A.J. Heijkoop (Brielle), mvr. S. Heusdens, dhr. R. Hijmissen (Lelystad), dhr. B. 

Hoogland (De Fryske Marren), dhr. E. Houtman (InterGarant Groep), dhr. 

R.H.G.G. Huntjens (Maastricht), dhr. M. Jansen (Dalfsen), dhr. P.B.M. Jochems 

(Veiligheidsregio Utrecht), dhr. M. Keijman (Omgevingsdienst Rivierenland), dhr. 

L.F.M. Kempers (Alkmaar), dhr. A.R. Kerp, mvr. K. Kersten (Utrechtse 

Heuvelrug), mvr. S. Kiburg (Utrechtse Heuvelrug), dhr. M. Klaver (VKBN), dhr. 

R.M. Kohl (Maastricht), dhr. H. Kos(Werkorganisatie de Buch), mvr. M.M. Kroot 

(SWO de Wolden Hoogeveen), dhr. W.C.A. Kruf (Goes), dhr. I. Laanstra, dhr. G.J. 

de Leeuw, dhr. P. van Loon (Rotterdam), dhr. J. van der Meer (Súdwest-Fryslân), 

mvr. A.F.C.M. Mulder (Rotterdam), dhr. F.F.C Mulkens (Dijk en Waard), mvr. D. 

Nijbroek - Annegarn (’s-Hertogenbosch), mvr. P. Nijkamp  (Súdwest-Fryslân), 

mvr. T. Oost (Amsterdam), dhr. T. Overeem (Voorst), dhr. O. Persoon 

(HLTsamen), dhr. R. Peters (Enschede), dhr. R.W. Rondaij, dhr. W. van der 

Schaaf (Ermelo), dhr. N. Schoen (De Wolden en Hoogeveen), dhr. M.F.J. Smits 

(Tilburg), mvr. A. Smulders (Eindhoven), dhr.J.E. Straalman (Deventer), 

dhr. E. Tolboom, dhr. D. Verkerk (Vijfheerenlanden), dhr. B. Visscher (Deventer), 

dhr. W. Visser (Wyzer BV), dhr. D.N. van de Vlag, mvr. H. Vlessert (Het 

Hogeland), dhr. J.G.M. Voorend, mvr. A. van de Water - Vellinga (Wyzer BV) dhr. 

R. Westbroek (Werkorganisatie De BUCH), dhr. J.M.F. van der Wijk (Bob 

Opleiding Training en Advies), dhr. F.A.J. Wouters (ODRA), dhr. G.J. Zaaijer 

(Utrechtse Huvelrug),  

  

Welkom 

 

De vergadering wordt om 13.30 geopend door Else Poortvliet.  

 

Mededeling 

Geen mededingen. 
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Algemene Ledenvergadering  

Per is er 1 vertegenwoordiger met stemrecht, in totaal zijn er 48 

stemgerechtigden. 

 

De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld en er zijn ook geen 

extra punten ingebracht door de aanwezige leden. 

 

Vaststelling notulen ALV 6 juni 2021 in Ermelo 

 

De notulen worden zonder wijziging door de vergadering vastgesteld. Met dank 

aan de notulist. 

 

(Her)benoemingen bestuur 

 

Dit jaar moet Edwin Lastdrager herbenoemd worden hij is helaas niet zelf 

aanwezig maar heeft aangegeven nog wel een periode van 3 jaar in het bestuur 

te willen blijven.  

Het bestuur stelt voor om Edwin Lastdrager (Enschede) te benoemen 

voor een termijn van drie jaar als lid van het algemeen bestuur van de 

vereniging. De leden gaan hiermee unaniem akkoord. 

 

Else draagt ook zichzelf voor om te worden herbenoemd vraag de leden of zij 

hiermee akkoord gaan.  

Het bestuur stelt voor om Else Poortvliet (Den Haag) te benoemen voor 

een termijn van drie jaar als lid van het algemeen bestuur van de 

vereniging. De leden gaan hiermee unaniem akkoord. 

 

Else bedankt de leden voor het gestelde vertrouwen. 

 

Toelichting Jaarverslag 2022/23 

 

2022/2023 werkt de Vereniging maximaal samen met de VNG in relatie tot de 

implementatie Wkb. Ook wordt er gewerkt aan diverse projecten die te maken 

hebben met de implementatie Omgevingswet. In samenwerking met het 

NIPV(IFV) zijn wij bezig met de ontwikkeling van “Handreiking Bouwtechnische 

regels onder de Omgevingswet” 

 

Het verzoek is aan de leden om het Jaarverslag goed te keuren en dit 

gebeurt unaniem 

 

 

Jaarplan (financiële componenten) 

 

“Handreiking bouwregels voor Tiny Houses Er is aan Nieman een opdracht 

gegeven om een “Handreiking bouwregels voor Tiny Houses” te ontwikkelen in 

hiervoor is in de begroting een bedrag van  

€ 10.000 opgenomen. 

 

Campagne aantrekken nieuwe medewerkers en jong talent In de tweede helft van 

dit jaar gaan wij aan de slag met een uitgebreid campagne om medewerkers en 

nieuw talent aan te trekken. Wij zijn al bezig met de ontwikkeling hieromheen. 

Dit houdt o.a. in dat wij de website gaan vernieuwen o.a. door gebruik van 
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filmpjes. Ook is het de bedoeling dat wij later ook de scholen gaan benaderen om 

te laten zien hoe mooi ons vak is. 

 

Aanpassen en actualiseren toetsprotocollen van Bouwbesluit 2012 naar Besluit 

bouwwerken leefomgeving Dit project loopt al even en wij hebben hiervoor een 

projectleider aangesteld. De verwachting is dat alles in het derde kwartaal klaar is 

en tijdens het jaarcongres zal hier zeker aandacht voor zijn. 

 

Doorontwikkeling BWT-app Zo in de pauze is het mogelijk om de nieuwe app te 

downloaden. Voor 2022 is er een budget van € 20.000 opgenomen in de 

begroting voor de doorontwikkeling en promotie. 

 

Toezichthouders en Handhavers congres. Was al eerder gepland en is dit jaar dan 

eindelijk voor het eerst gehouden en het was een succes. Voor deze bijeenkomst 

is een bedrag van € 15.000 opgenomen 

 

Het verzoek is aan de leden om het Jaarplan goed te keuren en dit 

gebeurt unaniem 

 

Jaarrekening 2021 

 

Aan de inkomstenkant 2020 is duidelijk rekening gehouden met een lichte maar 

wel constante teruggang in het aantal leden. Verder is er doordat er weinig 

bijeenkomsten waren een negatief saldo ontstaan. In 2021 is er weer een positief 

resultaat, dit kwam omdat wij in dit jaar toch een aantal bijeenkomsten hebben 

kunnen houden.  

 

In de jaarrekening is ook te zien dat doordat een aantal dingen doorlopen door de 

vertraging door Covid er op de projecten meer kosten zullen komen. De kosten / 

baten lopen netjes zoals de verwachting was. Onze financiële positie is goed. 

 

Het verzoek is aan de leden de jaarrekening 2021 goed te keuren en dit 

gebeurt unaniem 

 

Na goedkeuring van het Jaarverslag en de Jaarrekening wordt de leden 

gevraagd het door het bestuur gevoerde beleid in 2021 goed te keuren 

en decharge te verlenen. Ook dit gebeurt unaniem. 

 

Aan de leden wordt gevraagd in te stemmen met de werkwijze waarbij 

telkens de begroting van het lopende jaar en het komende jaar worden 

vastgesteld door de ALV, waarbij de aldus reeds in het voorgaande jaar 

vastgestelde begroting van het lopende jaar zo nodig gewijzigd zal 

worden vastgesteld. De leden stemmen unaniem in met deze manier van 

werken. 

 

De leden wordt gevraagd de begroting 2019 en 2020 vast te stellen De 

begroting wordt unaniem vastgesteld. 
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Toelichting meerjaren begroting 2023-2026 

 

Bij het maken van de meerjaren begroting hebben wij vooruitgekeken en wij 

gaan ervan uit dat er tot 2026 een lichte daling in het aantal leden blijf 

doorzetten dit doordat meer gemeenten fuseren en taken worden overgeheveld 

naar de Omgevingsdiensten. Het aantal geassocieerde leden blijft nog steeds 

gelijk.  

 

De leden wordt gevraagd kennis te nemen van het meerjaren perspectief. 

Het meerjarenperspectief worden unaniem vastgesteld. 

 

Rondvraag 

Er zijn geen onderwerpen voor de rondvraag.  

 

Sluiting  

Else sluit de vergadering en bedankt iedereen voor het gestelde vertrouwen en 

komst.  


